
 
 
 

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 
Nacka kommunfullmäktige 17 oktober 2016  
Louise Ollivier 
Miljöpartiet de gröna 

Mejl via registraturen? 

I Nacka Värmdö Posten kunde vi nyligen läsa om hur en medborgare JO-anmält 
Nacka kommun p.g.a. senfärdighet att lämna ut allmän handling.1 Medborgaren i 
fråga hade synpunkter på kommunikationen i ett ärende med Natur- och 
trafiknämnden som hen uppfattade som bristfällig. 

Vi undrar med anledning av detta hur det ser ut med registrering av just 
inkommande mejl som 

1. skickas via kommunens hemsida till info@nacka.se 

2. skickas via kommunens hemsida till enskilda tjänstepersoner och 
förtroendevalda 

3. skickas till övriga @nacka.se-adresser 

--------------------- 
Louise Ollivier, MP 

                                                 
1 http://www.nvp.se/Nacka/Nacka/namnd-i-nacka-jo-anmald/ 


